
 

 

 

       

Αθήνα, 28 Απριλίου 2021 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς τον Υπουργό Υγείας 

 

ΘΕΜΑ: «Δυσανάλογη επιβάρυνση του Νοσοκομείου Βόλου λόγω 

ανεπάρκειας εμβολιαστικών κέντρων στη Μαγνησία» 

Κάθε μέρα, οι ενδιαφερόμενοι πολίτες προσέρχονται στο Αχιλλοπούλειο 

Νοσοκομείο Βόλου ώστε να πραγματοποιήσουν τον εμβολιασμό τους για την 

αντιμετώπιση της πανδημίας και την καλύτερη δυνατή προστασία τους 

απέναντι στον Covid. 

Τα εμβολιαστικά κέντρα του Νοσοκομείου Βόλου πραγματοποιούν 

καθημερινά περίπου 320 εμβολιασμούς πολιτών. Αυτό σημαίνει πρακτικά ότι 

οι εν λόγω ενδιαφερόμενοι προσέρχονται κάθε μέρα στο Νοσοκομείο, 

συνήθως με έναν συνοδό. 

Σημερινές εικόνες στον τοπικό τύπο αποκαλύπτουν τον εκτεταμένο 

συνωστισμό που λαμβάνει χώρα στα εμβολιαστικά κέντρα του Νοσοκομείου, 

με τους πολίτες πραγματικά να αναμένουν για τον εμβολιασμό τους μαζικά, σε 

ένα στενό διάδρομο, χωρίς  να υπάρχει η δυνατότητα τήρησης της 

απαραίτητης απόστασης για την προφύλαξη από πιθανή μετάδοση. 

Την ίδια ώρα ανακοινώθηκε ότι θα λειτουργήσουν συνολικά  9 οι 

εμβολιαστικές γραμμές για το Γενικό Νοσοκομείο Βόλου και συγκεκριμένα, 

επτά (7) εμβολιαστικές γραμμές της pfizer, μια (1) εμβολιαστική γραμμή 

της astrazeneca και μια (1) εμβολιαστική γραμμή της johnson & johnson. 

Με τις νέες εμβολιαστικές γραμμές που θα προσελκύσουν περισσότερους 

ενδιαφερόμενους καθημερινά και τους στενούς εσωτερικούς χώρους όπου 

αναμένουν οι πολίτες για το εμβόλιό τους, ο συνωστισμός γίνεται ακόμα 

μεγαλύτερος, αυξάνοντας τις πιθανότητες δημιουργία συνθηκών 

υπερμετάδωσης. 

Επειδή, τα εμβολιαστικά κέντρα του Νοσοκομείου Βόλου πραγματοποιούν 

καθημερινά περίπου 320 εμβολιασμούς πολιτών . 

Επειδή, οι ενδιαφερόμενοι πολίτες συνωστίζονται για τον εμβολιασμό τους 

στους στενούς διαδρόμους του Νοσοκομείου. 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

6343

Ημερομ. Κατάθεσης:

28/4/2021



 

 

Επειδή, οι νέες εμβολιαστικές γραμμές που θα λειτουργήσουν στα 

εμβολιαστικά κέντρα του Νοσοκομείου θα επιφέρουν αύξηση της 

προσέλευσης του κόσμου και μεγαλύτερο συνωστισμό. 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

Προτίθεται να προχωρήσει στη διαμόρφωση νέων εμβολιαστικών 

κέντρων στη Μαγνησία που θα αποσυμφορήσουν την προσέλευση στα 

εμβολιαστικά κέντρα του Νοσοκομείου Βόλου και θα διευκολύνουν την 

πρόοδο του εμβολιασμού με τις νέες εμβολιαστικές γραμμές, με τρόπο 

που οι ενδιαφερόμενοι πολίτες να μην συνωστίζονται για την 

πραγματοποίηση των εμβολίων; 

 

 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

 




